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INTERPELLÁCIÓ 

(SzMSz 53.§) 

„ 53.§ (1)" A képviselő jogosu lt önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: Agárdi János 

Az interpelláció tárgya: Mit tett és mit tesz az Önkormányzat a veszélyes anyagokkal történő fűtés 

megakadályozására? 

Az interpellált neve: Németh Angéla polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időponŰ,a : 

Az interpelláló aláírása: 

~ 
Átadó 

~~~ 
Atvevő 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Megkezdődött az idei fűtési szezon. A kertvárosban élők részéről már eddig is rengeteg 
panasz érkezett és sajnos folyamatosan érkezik a veszélyes anyagokkal való fűtés miatt. 
Ennek egészségkárosító hatása indokolja, hogy az Önkormányzat határozottan lépjen fel a 
jelenséggel kapcsolatban. 
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A háztartásokban keletkező ipari jellegű hulladékok közül kályhákban, illetve udvaron nyílt 
térben leggyakrabban farostlemezeket, laminált bútorlapokat, gumiabroncsokat, kábeleket, 
szigetelőanyagokat és különféle PVC műanyaghulladékokat használnak fel. 

A hulladékok égetésekor egyrészt számolnunk kell az anyagok összetételéből eredő káros 
anyag kibocsátással, másrészt a nem tökéletes égés, a relatíve alacsony égetési hőmérsékletné l 

keletkező , illetve felszabaduló káros melléktermékek jelenlétével is. A műanyag tartalmú 
hulladékok égetése során nagyon sokféle, mérgező és rákkeltő hatású égéstermék keletkezik. 
A folyamat során keletkező füst a benne lévő porral együtt leülepedik a talajra. a növényzetre. 
és a tápláléklánc révén akár az emberi szervezetbe is bejuthat. 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

A következő kérdésekre szeretnék választ kapni: 

1. Mit tett és mit tesz az Önkormányzat a veszélyes anyagokkal történő fűtés 
megakadályozására? Hány szabálysértési eljárást inditottak az elmúlt években (2015., 
2016„ 2017„ 2018. években)? 

2. Milyen megelőző lépéseket tett, illetve tesz az Önkormányzat annak érdekében, hogy 
ez a jelenség ne károsítsa a kertvárosi részeinkben élők egészségét, környezetét? 

önkormányzati képviselő (Fidesz-KDNP) 
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